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Kopsim kopības prātu!

A. Kronvalds

Lēdurgas doktorāta ģimenes ārstam Dr. Aivaram Freibergam 
 apritēja 60 gadu jubileja.

Interviju “Vesels cilvēks ir vissvarīgākais!” lasiet 5.lpp.

KRIMULDAS TAUTAS NAMĀ
13. februārī plkst. 19.30 Elegantā Leldes Stumbres pārpra-
tumu komēdija “Plīvurītis ar punktiņiem”.
Lomās: Kārlis Anitēns, Anna Šteina, Valters Krauze, Aivars Siliņš 
un Jana Duļevska. Režisors Kārlis Anitēns. 

Biļešu iepriekšpārdošana Krimuldas tautas namā no 15. janvāra. 
Cena Ls 4.00. Izrādes dienā Ls 5.00 

Līdz 11. martam Evijas Kūlmanes gleznu izstāde “Baltais... 
Kvēlais”. 
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 KRIMULDAS NOVADA 

 LĒDURGAS KULTŪRAS NAMĀ
17. februārī plkst. 16.00 Latvijas Universitātes TDA “Dancis” 
koncerts “Ceļā uz deju svētkiem”.

Ieejas maksa: Ls 1.00
skolēniem, pensionāriem: Ls 0.50

Nenomaksāto komunālo rēķinu dēļ
Raganas un Sunīšu iedzīvotāji

iespējams paliks bez apkures un ūdens.
Lasiet 7. lpp.

Krimuldas novada dome izsludina konkursu uz 
Krimuldas novada domes IZPILDDIREKTORA(-es) amatu

Vairāk informācijas 2.lpp

Krimuldas novada dome izsludina konkursu uz 
TURAIDAS PAMATSKOLAS DIREKTORA amatu

Vairāk informācijas 2.lpp

Apsveicam!
Izvēlies Krimuldas novada

 ģerboņa ideju!
Pēc tam, kad pērn rudenī Krimuldas novada ģerboņa skices 

izstrādāšana tika uzticēta Krimuldas mākslas skolas un Lēdurgas 
mākslas skolas audzēkņiem, saņemtos 19 darbus izskatīja Izglītī-
bas, kultūras un sporta komitejas deputāti. Balsošanas rezultātā 
atlasītās 7 ģerboņu idejas tika nogādātas LV Heraldikas komisijā. 
Un, lūk, novadā publiskai apspriešanai nodotas Krimuldas novada 
Krimuldas mākslas skolas divu audzēkņu izstrādātās ģerboņa ide-
jas, kuras ir akceptējusi LV Heraldikas komisija. Balsojumā lūdzam 
pievērst uzmanību TIKAI ģerboņa idejai. Krāsu salikumu atbilstību 
vērtēs LV Heraldikas komisija.

Par savu izvēlēto ideju var nobalsot Krimuldas novada domē 
Raganā un Lēdurgas pagasta pārvaldē, kā arī Krimuldas novada 
pašvaldības mājas lapā: www.krimulda.lv.

Apspriešana notiek līdz 15. februārim.

1. variants
Krimulda, Lēdurga, Turaida - se-

nāk tā bija Gaujas lībiešu apdzīvota 
teritorija. Lībiešu valodā Turaida ir 
"Dieva dārzs" un tik skaists ir arī 
viss mūsu novads. Dieva dārza 
auglis ir ābols - auglības simbols. 
No tā sēklas spēj izaugt krāšņa un 
spēcīga ābele ar daudz āboliem, 
tāda ir Krimuldas novada vēlamā 
attīstība.

Sarkanā krāsa ir Vidzemes krā-
sa, kura ir simbolizē arī auglību un 
drosmi, bet zaļā prieku un pārliecī-
bu. To visu ietver sudrabots rāmis, 
kas simbolizē turību.

Izstrādāja Santa Kaire

2. variants
Zalktis ir bieži sastopams gan 

pie Gaujas, gan citās mūsu novada 
vietās. Baltais zalktis ir gudrības 
un vieduma simbols, tāpēc tas ir 
attēlots ģerbonī. Divi zalkši, kas 
veido vienu veselumu, tāpēc, ka 
Krimuldas novadā ir apvienoti divi 
pagasti- Krimulda un Lēdurga.

Sarkanā fona krāsa simbolizē 
Vidzemi, sudrabs pārticību, labklā-
jību, skaidrību un taisnību.

Izstrādāja Dārta Šenberga
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Vietējās attīstības stratēģijas
Rīgas rajona Lauku attīstības biedrība izsludina atklāta konkursa pro-

jektu iesniegumu pieņemšanas 5.kārtu pasākuma “Vietējās attīstības 
stratēģijas” ietvaros apstiprinātās vietējās attīstības stratēģijas ievieša-
nai. Pieejamais publiskais finansējums ir Ls 141 642.

Projektu iesniegumu pieņemšana notiks no 2013.g. 18.februāra līdz 
2013.g. 18.martam. Projektu iesniegumi jāiesniedz RRLAB, Birzes ielā 
4, Allažu pagasts, Siguldas novads, LV–2154.

Projektu iesniegumu pieņemšana notiks Lauku attīstības programmas 
2007.-2013.gadam 4. ass 413. pasākuma „Lauku ekonomikas dažādošana 
un dzīves kvalitātes veicināšana vietējo attīstību stratēģiju īstenošanas te-
ritorijā” ietvaros.

Ar vietējās attīstības stratēģiju, rīcību mērķiem, plānotajām darbībām, 
projektu vērtēšanas kritērijiem un minimālo punktu skaitu pozitīva at-
zinuma saņemšanai var iepazīties RRLAB, kā arī mājas lapā www.kri-
mulda.lv, kontaktpersona Inese Pikaļova, tālr.67970250, mob.26423616, 
e-pasta adrese: rrlab@inbox.lv. 

Projekta iesnieguma veidlapa ir atrodama mājaslapā: www.lad.gov.lv.

Krimuldas novada dome 
izsludina konkursu uz 

KRIMULDAS NOVADA DOMES 

IZPILDDIREKTORA(-es) amatu

DARBA PIENĀKUMI 
(saskaņā ar likuma „Par pašvaldībām” 69.pantu)
Pašvaldības izpilddirektors:
1.	 Organizē	 domes	 izdoto	 saistošo	 noteikumu	 un	 citu	 normatīvo	
aktu	izpildi.

2.	 Dod	rīkojumus	pašvaldības	iestāžu	vadītājiem.
3.	 Sagatavo	priekšlikumus	domei	par	attiecīgās	pašvaldības	iestāžu	
nelikumīgu	un	nelietderīgu	lēmumu	atcelšanu.

4.	 Ierosina	 domei	 iecelt	 amatā	 vai	 atbrīvot	 no	 amata	 pašvaldības	
iestāžu	vadītājus,	domes	nolikumā	noteiktajā	kārtībā	pieņem	dar-
bā	un	atbrīvo	no	darba	pašvaldības	administrācijas	darbiniekus.

5.	 Iesniedz	domei	priekšlikumus	par	pašvaldības	iestāžu	un	pašvaldī-
bas	kapitālsabiedrību	izveidošanu,	reorganizēšanu	un	likvidēšanu.

6.	 Domes	noteiktajā	kārtībā	un	ietvaros	rīkojas	ar	pašvaldības	man-
tu	un	finanšu	resursiem,	slēdz	saimnieciskus	darījumus	ar	juridis-
kajām	un	fiziskajām	personām.

7.	 Organizē	teritorijas	attīstības	programmas	projekta,	teritorijas	
plānojuma	projekta	un	budžeta	projekta	izstrādāšanu,	kā	arī	saim-
nieciskā	un	gada	publiskā	pārskata	sagatavošanu.

8.	 Veic	citus	pienākumus,	kas	paredzēti	attiecīgās	pašvaldības	noli-
kumā	un	domes	lēmumos.

PRASĪBAS PRETENDENTAM
1.	 Otrā	līmeņa	augstākā	izglītība.
2.	 Labas	iemaņas	darbā	ar	datoru	(MS	Office).
3.	 Labas	 komunikāciju	 spējas,	 spēja	 patstāvīgi	 organizēt	 darbu	 un	
strādāt	komandā,	analītiska	un	stratēģiska	domāšana,	spēja	ātri	
reaģēt	un	pieņemt	lēmumus	nestandarta	situācijās,	augsta	stre-
sa	noturība,	atbildības	sajūta	un	precizitāte.	

4.	 Vēlama	sekojoša	pieredze:
	 4.1.	vadošā	amatā	un	kolektīva	vadīšanā;
	 4.2.	darbā	ar	publiskajiem	iepirkumiem.

KRIMULDAS NOVADA DOME PIEDĀVĀ
1.	 Interesantu,	atbildīgu	un	intensīvu	darbu.
2.	 Izaicinājumus	un	iespējas	Krimuldas	novada	domes,	administrāci-
jas,	iestāžu	un	kapitālsabiedrību	darbu	pilnveidošanā.

3.	 Ļoti	labu	un	stabilu	atalgojumu.
4.	 Amata	pienākumu	veikšanai	automašīnu	un	mobilo	tālruni.

IESNIEDZAMIE DOKUMENTI
1.	 Motivācijas	vēstule.
2.	 Īss	dzīves	gājuma,	izglītības	un	darba	pieredzes	apraksts	(CV).
3.	 Izglītības	dokumentu	kopijas.
4.	 Apraksts-	pretendenta	priekšstats	par	izpilddirektora	pienākumu	
veikšanu	un	darba	organizāciju	kopā	ar	Krimuldas	novada	domes	
priekšsēdētāju,	 administrāciju,	 pašvaldības	 iestāžu	 un	 kapitāl-
sabiedrību	vadītājiem	un	iedzīvotājiem;	idejas,	vīzijas	par	novada	
pašvaldības	attīstību	un	darba	efektivizēšanu	(ne	vairāk	kā	divas	
A4	formāta	lapas).

5.	 Citu	dokumentu	kopijas	pēc	pretendenta	ieskatiem. 

PIETEIKŠANĀS TERMIŅŠ UN KĀRTĪBA
Pieteikumu	 var	 nosūtīt	 uz	 e-pastu:	 aida.berzina@krimulda.lv 
vai	 iesniegt	 personīgi	 Krimuldas	 novada	 domes	 administrācijai	
(Parka	iela	1,	Ragana,	Krimuldas	p.,	Krimuldas	novads,	LV-2144,	
tālr.	67976868),	lietvedei	Aīdai	Bērziņai	saskaņā	ar	Krimuldas	no-
vada	domes	administrācijas	darba	laiku.

Pieteikums jāiesniedz līdz 2013. gada 8. februārim plkst. 14.00.

Krimuldas novada dome 
izsludina konkursu uz 

TURAIDAS PAMATSKOLAS DIREKTORA 
amatu

GALVENIE DARBA PIENĀKUMI
1. Izglītības iestādes efektīva pārvaldība atbilstoši normatīvo 

aktu nosacījumiem.
2. Izglītības procesa nodrošināšana, veidojot visiem izglītojama-

jiem attīstošu vidi, īstenojot mācību un audzināšanas procesu 
un nodrošinot izglītības programmās noteikto mērķu un uz-
devumu sasniegšanu.

3. Izglītības iestādes iekšējo normatīvo aktu un attīstības plāna 
izstrādāšana un to izpildes pārraudzīšana.

4. Izglītības iestādes interešu pārstāvēšana visās valsts, pašval-
dību un citās iestādēs.

PRASĪBAS PRETENDENTAM
1. Augstākā pedagoģiskā izglītība.
2. Pedagoģiskā darba stāžs ne mazāk kā trīs gadi.
3. Precizitāte, labas organizatoriskās, komunikācijas un analītis-

kās spējas.
4. Labas prasmes darbā ar datoru (MS Office, Internet).

IESNIEDZAMIE DOKUMENTI
1. Motivācijas vēstule.
2. Īss dzīves gājuma, izglītības un darba pieredzes apraksts 

(CV).
3. Izglītības dokumentu kopijas.
4. Vīzija par Turaidas pamatskolas nākotni un attīstības iespē-

jām (ne vairāk kā 2 A4 formāta lapas).
5. Pēc pretendenta ieskatiem citu dokumentu kopijas. 

PIETEIKŠANĀS TERMIŅŠ UN KĀRTĪBA
Pieteikumu var nosūtīt uz e-pastu: aida.berzina@krimulda.lv vai 
iesniegt personīgi Krimuldas novada domes administrācijā, 
(Parka iela 1, Ragana, Krimuldas p., Krimuldas novads, LV-2144, 
tālr. 67976868) Krimuldas novada domes ēkā, 2.st., lietvedei 
 Aīdai Bērziņai, saskaņā ar administrācijas darba laiku.

Pieteikums jāiesniedz līdz 2013. gada 8. februārim plkst. 14.00.
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VIEDOKLIS

Iepazīsim Eiropas Savienību!

Ņemot vērā to, ka KNV aptaujā daudzi lasītāji izteica vēlmi 
pašvaldības izdevumā uzzināt dažādus viedokļus par Krimuldas 
novadā aktuālām tēmām, tad katrā izdevumā kādam no deputā-
tiem būs iespēja publiski paust savu nostāju kādā no svarīgāka-
jiem jautājumiem. Iepriekšējos izdevumos uzzinājāt KND depu-
tātu Mārtiņa Aņisimova (KNV nr.13, 2.lpp.), Ingas Cielēnas (KNV 
nr.14, 3.lpp.), Jāņa Eisaka (KNV nr.15, 3.lpp.), Ritas Erdmanes 
(KNV nr.16, 3.lpp.), Viestura Liepiņa (KNV nr.17, 3.lpp.), Ances 
Pētersones (KNV nr.18, 3.lpp.), Vizmas Miķelsones (KNV nr.19, 
3.lpp.), Maritas Mazurevičas-Mottes (KNV nr.20, 3.lpp.), Mārtiņa 
Ozoliņa (KNV nr.21, 2.lpp.) atbildes. Šoreiz uzzināsim Krimuldas 
novada domes deputātes Sintijas Kļaviņas viedokli.

Kādas jūs vēlētos redzēt Krimuldas novada izglītības iestā-
des?

Pilnas ar izglītojamiem- gan ar mūsu novada, gan ar tuvāku un 
tālāku kaimiņu novadu izglītojamiem, kas par savu skolu sauc 
kādu no Krimuldas novada izglītības iestādēm, nevis apstākļu 
spiesti, bet tāpēc, ka mūsu skolas ir īpašas, katra varbūt ar kaut ko 
tikai sev raksturīgu, taču īpašas - ar pārdomātu un konkurētspējī-
gu piedāvājumu.

Uzskatu, ka izvirzot prioritātes, nosakot rīcības virzienus, vei-
camos uzdevumus un sasniedzamos rezultātus– tātad, visām ie-
interesētām personām, kopīgi izstrādājot, un beidzot, pieņemot 
novada izglītības attīstības pamatnostādnes konkrētam periodam, 
daudz organizētāk būtu iespējams sekmīgi virzīties uz priekšu.

Lūdzu, pastāstiet par domes deputātu sēdēs pieņemto, jūsu-
prāt, veiksmīgu lēmumu novada dzīvē,- kas priecē! Mazliet par 
lēmuma realizācijas ieguvumiem.

Mani priecē tas, ka tiek pieņemti drosmīgi lēmumi, kas varbūt 

kādam pirmajā mirklī un neiedziļinoties, šķiet pārsteidzīgi vai 
nepareizi. Kā piemēru varu minēt pieņemto lēmumu nepagari-
nāt līgumu ar SIA INO, kas veica peldbaseina jumta siltināšanas 
darbus. Lai arī kādam varētu šķist, ka tas ir neprāts ziemas laikā 
atstāt darbus nepadarītus un izsludināt jaunu iepirkumu, taču, 
ņemot vērā cik „samocīta” bija SIA „INO” darbošanās līguma 
laikā, kā arī faktu, ka uzņēmums jau līguma darbības laikā ne-
pildīja savas uzņemtās saistības, liecina par to, ka arī nākotnē, 
iespējams, būtu lielas problēmas gan ar padarīto darbu kvalitāti 
gan ar garantijas saistībām. Pozitīvi vērtēju arī lēmumu pašval-
dības autotransportam noteikt stāvvietas, kas ievērojami sama-
zina iespēju izmantot pašvaldības autotransportu personīgām 
vajadzībām. Iepriekš uzskaitītie nav vienīgie lēmumi, ko vērtēju 
pozitīvi un uzskatu, ka arī turpmāk tiks pieņemti racionāli un 
atbildīgi lēmumi.

Pēc izvēles – pastāstiet arī par lēmumu vai notikumu, kam to-
mēr nepiekrītat! Pamatojiet to - kāpēc?

Esmu ievērojusi, ka Krimuldas novadā sabiedrība diezgan 
kūtri iesaistās dažādos ar lēmumu pieņemšanu saistītos proce-
sos – gan ar iniciatīvām, gan konkrētiem priekšlikumiem pro-
cesa gaitā. Kā piemēru varu minēt tās pašas izglītības attīstības 
pamatnostādnes, kad to izstrādāšanas gaitā bija vērojama samērā 
maza iedzīvotāju ieinteresētība, par ko liecina darba grupas rīko-
to sabiedrisko apspriežu apmeklētāju skaits. Taču daudz lielāka 
aktivitāte ir vērojama šobrīd, kad izstrādātās pamatnostādnes 
tiek kritizētas. 

Tāpēc aicinu Krimuldas novada iedzīvotājus būt aktīviem, 
sekot līdzi un iesaistīties procesos, kas ietekmēs mūsu visu 
turpmāko dzīvi un attīstību Krimuldas novadā!

Iespēja piesaistīt finansējumu!
Biedrība Vidzemes lauku partnerība "Bras-

la" informē, ka ir saņēmusi papildus finansēju-
mu  ELFLA programmas "Lauku ekonomikas 
dažādošana un dzīves kvalitātes veicināšana 
vietējo attīstības stratēģiju īstenošanas terito-
rijā" un "Konkurētspējas veicināšana vietējo 
attīstības stratēģiju īstenošanas teritorijā" pa-
sākumos. 

Tas nozīmē, ka 2013.g. 1.ceturksnī, tiks iz-
sludināta 5.projektu konkursu kārta sabied-
risko aktivitāšu un pakalpojumu pieejamī-
bas nodrošināšanas rīcībās par nepilniem 
120 000 Ls, kā arī lauksaimnieciskās pro-
dukcijas ražošanas un mājražošanas rīcībās 
par 36 971 Ls. 

Projektu konkursu izsludināšanas laikā tiks 
organizēti informatīvie semināri, aicinām se-
kot līdzi informācijai novadu laikrakstos un 
mājas lapās, kā arī partnerības „Brasla” mājas 
lapā www.brasla.lv.

Līga Kārkliņa

17. janvārī PII „Ezerciems” un Lēdurgas 
PII piecgadīgo, sešgadīgo grupiņas au-
dzēkņi, audzinātāju un auklīšu uzraudzī-
bā, devās uz Rīgu, kur Aspazijas ielā 28 
atrodas ES māja. 

Tā ir vieta, kur katra vecuma interesen-
tiem, atbilstošā līmenī tiek izstāstīts par in-
teresējošo tēmu. 

Eiropas Savienības devīze: „Vienoti 
dažādībā”.

Gadsimtiem ilgi Eiropu mocīja kari un 
tās sašķeltība. Taču pēdējos gadu desmi-
tos daudz ir darīts, lai šis senais kontinents 
kļūtu vienotāks. Šis process nav viegls, jo 
kopumā Eiropu apdzīvo aptuveni 500 mil-
joni dažādu tautību iedzīvotāji no dažādām 
valstīm. 

Tāpēc arī vienošanās procesi nenotiek 
viegli, taču, lai tos saprastu var sākt ar ma-
zumiņu, kā to paveica novada pirmskolas 
izglītības iestāžu 5 un 6-gadīgie. Saistošā, 
vizuāli sagatavotā pasākumā viņiem tika 

pastāstīti viegli uztverami un tomēr svarīgi 
fakti par Eiropas Savienību, kuras aizsāku-
mi meklējami 1957.gadā. Latvija tajā iestā-
jusies 2004.gadā un pozicionējās ar nacio-
nālo ēdienu – speķa pīrādziņiem un faktu, 
ka tieši Latvijā, Rīgā pirmo reizi dzima 
Ziemassvētku egles rotāšanas tradīcija, kas 
rakstos minēta 1510.gadā. 

Rīgā ES mājā tiek organizēti tematiski 
pasākumi vai diskusijas visdažādākajām 
auditorijām, ar aktualitātēm var iepazīties 
interneta vietnē: www.esmaja.lv.  

PII vadītāja Anita Veide pastāstīja, ka 
pagājušajā gadā ES māju apmeklēja ar PII 
„Krimulda” vecākajiem audzēkņiem. Tā 
kā atsauksmes bija vislabākās, tika nolemts 
arī pārējos audzēkņus turp aizvest. ES mā-
jas apmeklētājiem tiek pasniegti arī izdales 
materiāli, kas sagatavoti atbilstoši vecum-
grupai un tāpēc labi izmantojami nodarbī-
bās ar bērniem jau grupiņās.

Ināra Miškina
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Labas prakses piemērs – Reiņa trase
22.janvārī Reiņa trasē pulcējās intere-

senti, kuri vēlējās uzzināt vairāk par Reiņa 
trasi, projektu sagatavošanas procesu un 
būtiskiem nosacījumiem, lai sasniegtu po-
zitīvu rezultātu. Ar savu pieredzi klātesošos 
iepazīstināja Reiņa trases projektu vadītā-
ja Līva Legzdiņa (attēlā), kā arī sniedza 
priekšstatu par paveikto, jo gandrīz desmit 
gadu laikā Reiņa trasē tika saņemts līdzfi-
nansējums no Eiropas Savienības dažā-
diem fondiem 318 440 latu apmērā. Tam 
gan bija nepieciešams pašu līdzfinansē-
jums, taču tāpat tas ir ļoti nozīmīgs ieguldī-
jums uzņēmuma attīstībā. 

Par projektu sniegtajām iespējām, par 
savām projektu rakstīšanas prasmēm un 
Reiņa trases uzņēmumu Krimuldas novadā 
stāsta Līva Legzdiņa:

„Tāpat kā daudzi uzņēmumi tūrismā cen-
šamies piesaistīt Eiropas Savienības līdzfi-
nansējumu. Ap 2000.gadu sākām ar vienu 
trošu pacēlāju un nelielu kafejnīcas ēku, ta-
gad esam izauguši līdz pieciem pacēlājiem 
trasēs, modernu kafejnīcu, plašu semināru 
zāli, kā arī varam uzņemt līdz 50 nakšņotājus. 
Ja līdz šim bijām izteikts ziemas slēpošanas 
komplekss, pēdējos gados sākām attīstīt vai-
rāk piedāvājumu vasarā: golfu, riteņbrauk-
šanu, uzņēmumu saliedēšanas pasākumus un 
citas aktīvās atpūtas iespējas. 

Viena no lietām, kas Reiņa trasē ar ES nau-
dām tika apgūta, ir tūrisma aktivitāšu veici-
nāšana, pilnveidošana: ir tapis gan iesācēju 
kalns, gan bērnu kalns, gan bērnu parks ap-
rīkots ar speciālu lentu, distanču slēpošanas 
aplis - viens no labākajiem kvalitātes ziņā. 
Vēl mēs lepojamies ar to, ka veicinām bērnu 
slēpošanas prasmju apgūšanu. Kalni mums 
nav lieli, bet aprīkojums mums ir kvalitatīvs 
un atbilstošs Eiropas prasībām. Ir speciāls 
karuselis, kur bērni mācās bremzēt. Bērniem 
vēl varam piedāvāt mazās kameriņas šļūkša-
nai no kalna. 

Tikko iegādājāmies sniega lielgabalu, dis-
tanču slēpošanas slīdvirsmas struktūras kom-
plektus un kalnu slēpošanas inventāru, kā arī 
dzīvnieku figūriņas izvietošanai bērnu parkā. 
No vasaras lietām esam iegādājušies golfa 
inventāru, bumbiņu mazgātāju, golfa mašīnī-
ti, aprīkojām ēkas ar video novērošanu. Pa-
teicoties šim projektam mēs arī palielinājām 
mūsu viesu namu kapacitāti. Līdz šim bija 
viena viesu māja, kas tapusi par mūsu pašu 
finansējumu, tad tagad ir uzbūvēti vēl divi 
atpūtas namiņi, kuros kopā var uzņemt vēl 
20 cilvēkus. Pateicoties ES līdzfinansējumam 
esam iegādājušies sniega motociklu, trakto-
rus – kopējais ieguvums no 2003. līdz 2012.g 
pie kopējām investīcījām ir 686 000 Ls. ES ir 
sniedzis vērā ņemamu ieguldījumu, lai veici-
nātu attīstību Reiņa trasē.” 

Lūdzu, Līva, iepazīstiniet ar saviem darba 
pienākumiem Reiņa trasē!

Atbildu par attīstību projektu ziņā, par fi-
nansēm, kas saistītas gan projektiem, gan tra-
si kopumā. Mazam uzņēmumam grūti strikti 
nodalīt atbildības sfēras, jo, lai pieņemtu lē-

mumus, ir jājūt un jāredz viss vienotā kopu-
mā. Stratēģiskas lietas izlemjam visi kopā, kā 
vienota komanda ar īpašnieku Olavu Legzdi-
ņu, kurš ikdienas darbos nepiedalās.  

Esat kļuvusi par veiksmīgu Reiņa trases 
projektu vadītāju, apstiprināti 98% rakstīto 
projektu – kā tas ir izdevies?

Lai gan Banku augstskolā esmu apguvusi 
teorētiskas zināšanas finanšu jomā, teikšu 
godīgi - viss, ko daru tagad, ir apgūts darba 
procesā un pašmācības ceļā. Projektus rakstīt 
sāku pirms četriem gadiem, tagad esmu uz-
rakstīju ap 20 dažādus projektus, gan lauk-
saimniecības modernizācijā, gan tūrisma vei-
cināšanā, gan LEADER projektu īstenošanā, 
mežu attīstībā, jaunu uzņēmumu radīšanas 
projektos. Viss ir izlasāms, viss ir noskaid-
rojams internetā, ja ir vēlēšanās to zināt un 
saprast. Gadu gaitā strādājot ar projektiem, 
ir izveidojušies kontakti gan LAD, gan citās 
valsts iestādēs, kur var griezties pēc konsul-
tācijām par neskaidrām lietām. 

Runājot par grāmatvedību- iepriekš esmu 
strādājusi lielos uzņēmumos, kas ir ļoti no-
derīgi, jo sniedza pieredzi kā strādā sistēma, 
kāda ir organizācijas disciplīna, darba kār-
tība. Visu laiku strādājot lauku uzņēmumā, 
grūtāk sajust, kas ir vajadzīgs. Taču atnākot 
ar citu pieredzi, plašāku skatu, mazu uzņē-
mumu vieglāk sakārtot, ieviest konkrētu sis-
tēmu, izvirzīt plašākus mērķus. Brīvdienās 
pie mums īpaši daudz cilvēku un, tai laikā 
darbiniekiem jādarbojas kā vienotam orga-
nismam, kur katrs zina savu vietu un pienā-
kumus, lai nodrošinātu kvalitatīvu piedāvāju-
ma nodrošinājumu. 

Kādas ir šī brīža aktualitātes Reiņa tra-
sē? 

Šobrīd cenšamies iziet eksporttirgū. Prob-
lēma ir tāda, ka Reiņa trasē vasarā viesu māju 
noslogojums ir apmēram 30%, tai pat laikā 
Siguldā - 80%. Mūs vairāk pazīst kā ziemas 
atpūtas kompleksu, bet mēs ejam uz to, ka 
aizvien vairāk šeit ir, ko darīt arī vasarā. Vei-
dojam pakalpojumu dažādību, lai visi brauk-
tu arī vasarās kolektīvu saliedēšanās pasāku-
mos, lai šurp uz vairākām dienām brauktu ār-
zemnieki. Mūsu mērķauditorija ir arī ģimenes 

ar bērniem,- viesu mājās ir viss, lai pilnvērtīgi 
atpūstos, ieskaitot saunu, virtuvi, veļas mašī-
nu, veļas žāvējamo. Ziemā var slēpot no kalna 
vai distancēs, vasarā var braukt ar riteņiem, 
spēlēt golfu, makšķerēt, ieturēt gardu maltīti 
kafejnīcā. Strādājam, lai ir pilns piedāvājuma 
komplekss, lai ģimene šeit var pavadīt nedēļu 
un katru dienu ir, ko darīt. 

Cieši sadarbojamies ar Siguldas novada 
Tūrisma informācijas centru, iesaistāmies 
viņu aktivitātēs, dodoties uz starptautiska-
jām izstādēm. Uzskatām, ka PA „Siguldas 
tūrisma attīstības aģentūras” direktore Laura 
Konstante dara nozīmīgu darbu Siguldas no-
vada un reģiona popularizēšanā ārvalstīs.

Arī mēs, Reiņa trases uzņēmums, esam 
iesaistījušies Gaujas Nacionālā parka tūrisma 
klasterī, kura aktivitāšu ietvaros ir iespēja 
kalnu modernizēt, iesaistīties vienotā norēķi-
nu sistēmā ar minimālu līdzfinansējumu.

Kā Reiņa trases uzņēmums jūtas novadā, 
vai ir kādas vēlmes?

Izjūtam atsaucību, īpaši no domes priekš-
sēdētāja Mārtiņa Ozoliņa. Pagājušajā gadā 
mums bija problēmas ar būvatļaujām, tad 
viņš personīgi iesaistījās to novēršanā. Bijām 
ļoti pateicīgi viņam par tādu atbalstu. Reiņa 
trase rīko golfa turnīrus, un pēdējo, noslēdzo-
šo turnīru, kas mums ir plaši apmeklēts un 
populārs, prezentējām kā Krimuldas novada 
domes golfa turnīru. Uzvarētājiem pasnie-
dzām Krimuldas novada vēstures grāmatas 
un mūsu dāvanu kartes 1000 Ls vērtībā. Cen-
tāmies pateikties par atbalstu tādā veidā. 

Tāpat tikai to labāko varu teikt par Kri-
muldas novada domes būvvaldi, ar kuru man 
ir ciešs kontakts, tur strādā kompetenti un 
atsaucīgi cilvēki. Atzinību varu izteikt ka-
ses meitenēm, bāriņtiesai, arī novada lauku 
attīstības konsultantei Inārai Krasovskai par 
idejām un atbalstu. 

Par Krimuldas novadu kopumā - gribētos, 
lai vairāk viss attīstās. Gribētos, lai domes 
deputātu sastāvā ienāktu cilvēki ar moder-
nākām idejām, kuri seko līdzi tendencēm. Jo 
tas, kas bija aktuāls pirms daudziem gadiem, 
nav aktuāls šodien. Lai ir svaigāks skatiens, 
lai būtu dažādi viedokļi. Protams, jaunajiem 
nebūs tas, kas vecajiem- pieredze un uzkrātas 
zināšanas, kas ir ļoti svarīgi, bet vecajiem at-
kal nav tas, kas ir jaunajiem. Mūsdienīgas ide-
jas, viņi saprot kā viss tagad notiek, jo tomēr 
ir iestājies interneta laikmets, kam arī ir sava 
nozīme, lai novads kļūtu modernāks. Mums 
novads nav liels, bet tāpat ir tik daudz objektu 
un pašu radītā, ko attīstīt un prezentēt. Mums 
ir nenovērtējama dabas ainava, apkārt Gaujas 
Nacionālais parks, un ir ko redzēt, un ir ko 
skatīties arī bez papildu ieguldījumiem.  

Domāju, ka šī brīža Krimuldas novada do-
mes darbības kurss ir pareizs. 

Ināra Miškina
P.S.: Reiņa trasē notika informatīvais semi-
nārs „Labas prakses piemērs tūrisma nozarē”, 
kas tika novērtēts ar novadnieku interesi. Tika 
nolemts, organizēt vēl vienu semināru, kas 
gan būtu maksas, lai projektu rakstītājiem jau 
sniegtu individuālas konsultācijas. 
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Vesels cilvēks ir vissvarīgākais!
Šogad 24. janvārī Lēdurgas doktorā-

ta ģimenes ārsts Dr. Aivars Freibergs 
svinēja dzīves 60 gadu jubileju un reizē 
arī 31 gada darba jubileju, kas aizvadīts 
vienā darba vietā. Par šādu aktīvo darba 
mūžu katrs varētu lepoties, taču arī dzīvē 
viņš ir bijis gādīgs vīrs un ģimenes tēvs. 
Ar kundzi Ingu kopā ir 32 gadus, ir izau-
dzināti 5 brīnšķīgi bērni un jau auklējami 
trīs burvīgi mazbērni.

Dr. Aivars Freibergs sniedz primāro ap-
rūpi kā ģimenes ārsts visiem, kas ir pie-
reģistrējušies pie viņa aprūpē - gan bēr-
niem, gan pieaugušajiem, arī palīdz ne-
atliekamos gadījumus. Ģimenes ārstam 
ikdienā izpalīdz divi palīgi un lietvede. 

Intervijā par visu vairāk. 
Kā jūtaties jubilejas laikā - mani gadi, 

mana bagātība vai kā citādi?
Vienā upē divas reizes nevar iekāpt. Šo-

brīd jūtos pieņemami, jo nesen, pateicoties 
mediķiem, ģimenei, palīgiem doktorātā, 
izdevās novērst veselības problēmas. Kāds 
būs laiks rīt, to mēs precīzi uzzināsim pa-
rīt… visos jautājumos, arī ar veselību sais-
tītajos.

Lūdzu, pastāstiet par savu ģimenes 
ārsta praksi, kā to uzsākāt!

1982.gadā beidzu augstskolu un pēc tā 
saucamā sadalījuma, nonācu Lēdurgas am-
bulancē, kur man ar ģimeni bija sagatavots 
dzīvoklis. Tā no 1982.gada šeit strādāju. 
Ar pacientiem ir izveidojies labs kontakts, 
es viņus arī izjūtu. Reizēm gan medicīnis-
ku problēmu vietā nākas risināt sociālās 
problēmas. Kopumā pacienti ir labestīgi, 
lielākas rūpes prasa saimniecisko lietu kār-
tošana. 

Atskatoties uz ilgo darba mūžu, kā no-
pietns pārbaudījums atmiņā palikusi ne-
senā krīze, kuras laikā finansējums tika 
samazināts par 40%, turklāt degvielai, 
elektrībai, gāzei cena pieauga, kas vispār 
netika ņemts vērā. Tās ir tādas vispārīgas 
problēmas, taču šodien izmeklējuma veidi 

ir smalkāki, informatīvāki. Tikai tos ir jā-
sagaida, ambulatori tas ir ļoti sarežģīts un 
ilgstošs process, kas pacientam neizmaksā 
lēti. Ja valstiskā līmenī medicīnai piešķirtu 
nevis 3% no IKP kā šobrīd, bet 6 %, arī tad 
jau daudz kas atrisinātos. Tad būtībā pa-
zustu jautājums par salīdzinājumu, kad bija 
strādāt vieglāk. 

Ir iesākts projekts, kas uzlabos primā-
rās aprūpe pakalpojuma sniegšanas kva-
litāti…

Medicīnas lietām ir jāsaglabā prioritāte, 
jo vesels cilvēks ir vissvarīgākais. Pateico-
ties tam, ka mainījās piederība reģionam - 
esam Krimuldas novadā, arī iespējas radās 
lielākas. Ārstu praksēm bija pieejami pro-
jekti, toreiz domes priekšsēdētājs Juris Sal-
miņš un tagad Mārtiņš Ozoliņš, ir atbalstī-
juši saistošās lietas.

Projekta ietvaros ir izdevies atrisināt fi-
nanšu lietas, ceru, ka šogad ambulancē tiks 
realizēts ieplānotais remonts. Projekta ie-
tvaros paredzēta arī datorsistēmas uzlabo-
šana, jau ir iegādāts kardiogrāfs, oftalmos-
kops, aizslietņi- viss, kas ir saistīts ar piln-
vērtīgas primārās aprūpes sniegšanu. Tas 
viss bija iespējams, jo no pašvaldības puses 
nāca līdzfinansējums. ES 85% un pašvaldī-
bai 15%- primārās aprūpes uzlabošanai. 

Ko jūs vēl gribētu realizēt Lēdurgas 
doktorātā?

Gribētos, lai būtu vieglāk un ērtāk strā-
dāt, tāpat, lai būtu ērtāk un vieglāk pacien-
tam. Jo ir lietas, kas no mums nav atkarī-
gas. Ideāli būtu, ja stabilizētos finanses ne 
tikai mediķiem, bet arī visiem pārējiem, jo 
tad pacienti būtu smaidīgāki un mazāk sli-
motu - tas arī būtu ieguvums.

LV Iekšlietu ministrs A.Pabriks teicis 
skarbus vārdus, ka mūsdienu jaunieši 
nopīpējušies, aptaukojušies… Kā jūs to 
redzat, vērtējat?

Droši vien ir jāpiekrīt, jo kaut arī daļa 
jauniešu, ir motivēti un mērķtiecīgi, tomēr 
ir daudz jauniešu, kuri nespēj atrast vietu 
dzīvē. Nereti izvēlas vieglāko ceļu, kas nav 
pareizākais. Arī sociālās problēmas atstāj 
iespaidu, vēl saskatās ārzemju filmas, kas 
nereti atstāj negatīvu, visatļautības iespai-
du. 

Grūti spriest, ģimenēs visi saviem bēr-
niem vēl to labāko, bet reizēm iespējams 
pietrūkst uzmanības, laika, ko veltīt bēr-
niem, jo vecāki strādā un pārrodoties mājās 
vairs neatliek spēka. 

Šeit izriet vēl kāda problēma - skumīgi, 
ka daļa cilvēku ir devušies strādāt ārpus 
valsts, diemžēl arī mani divi pieaugušie 
bērni. Taču, ja visi tie, kuri atraduši darbu 
ārzemēs un strādā, būtu šeit, tad, manuprāt, 
būtu vēl lielāka jezga - nav darba, nav no-
drošinājuma. Mans personīgais viedoklis - 
ir jādomā, kā ar nodokļu politiku motivēt 
uzņēmumus, kas sniedz atbalstu Latvijas 
ekonomikai un dod darbu cilvēkiem. Tādā 
veidā politiķi parādītu savu labo gribu, aiz-
stāvot Latvijas intereses.  

Savulaik 15 gadus aktīvi darbojāties 
sabiedriskajā labdarības organizācijā 
„Sirdsdegsme”, kura nodarbojās ar dažā-
da veida palīdzības sniegšanu ģimenēm, 
kurās aug bērni. Ko pastāstīsiet par to 
laiku?

Ar labdarību darbojāmies, zinot to, ka 
tur varēja daudz ko risināt ne tikai mate-
riāli, bet arī ar dažādām aktivitātēm, kuru 
laikā bērni iesaistījās sabiedriskajā dzīvē. 
Daži no viņiem pat emocionāli atvērās, 
pārsteidzot mūs un pat paši sevi. Vēl bijām 
realizējuši projektu, kura ietvaros pazīsta-
mā psiholoģe Aina Poiša brauca pie mums 
un pasniedza vairākas nodarbības par da-
žādām tēmām, arī tas bija vērtīgi iesaistīta-
jiem cilvēkiem. 

Kāda ir Jūsu pieredze ilgstošā ģimenes 
dzīvē un izaudzinot piecus bērnus? 

Šogad oktobrī apritēs 32 gadi, kopš esam 
kopā. Ģimenes dzīvē būtu pareizi nestādīt 
sevi visaugstāk, kā arī problēmas risināt 
kopā, tā veidojot saskaņu, pretimnākšanu 
no abām pusēm. 

Mūsu piecu bērnu: Zigmunda (31), Aijas 
(26), Daces (25), Jāņa (19), Andra (11) au-
dzināšanā lielākais nopelns ir sievai Ingai. 
Pats esmu bijis noslogots darbā, bet viņa ir 
sekojusi un seko līdzi visām bērnu gaitām. 
Audzinot piecus bērnus ir bijuši finansiāli 
pagrūti brīži, bet problēmas mainās. 

Kā jūs komentētu Latvijas ģimenes ār-
stu pretenzijas pret šim gadam piedāvāto 
līgumu?

Problēma ir finansēs. Par vienu procentu 
saņemamo naudu palielināja, bet darbu pa-
lielināja par 10%. Krīze it kā ir beigusies, 
bet atpakaļ neko, pat daļu, neatgriež. Runa 
nav jau tikai par mediķiem, bet par sabied-
rību. Sistēmu reformē, bet pēc tam jau būs 
redzams, cik veiksmīgi. 

Kā vērtējat dzīvi novadā, kopā Lēdurga 
un Krimulda?

Es personīgi kā mediķis, esmu priecīgs, 
par šādu Krimuldas novadu, jo medicīnas 
joma tiek atbalstīta. Manuprāt, domē de-
putāti, vai tie būtu no Krimuldas vai no 
Lēdurgas, risina visa novada problēmas. 
Neesmu izjutis, ka būtu kāda atšķirība.

Lai kā ir bijis ar pašvaldībām, risinājums 
vienmēr ir panākts, taču ir bijis interesanti.   

 Jūsu novēlējums novadniekiem!
Gribētos, lai tomēr cilvēki būtu smaidī-

gāki,- savā ziņā gan pašiem iekšēji jāpaliek 
stiprākiem, gan, lai paši neveido sev liekas 
problēmas. Ne jau tikai mediķi var kaut ko 
darīt, jo, jau nākot pie mediķa, nereti šis tas 
ir ielaists. Cilvēkam, pirmkārt, ir jārūpējas 
par sevi. 

Jārēķinās, ka bija laiki, kad 40 gados 
skaitījās jau padzīvojis cilvēks. Tagad esam 
citādāki, saskaramies ar citām problēmām. 
Viss ir mainījies, arī pie tā cilvēkam ir jā-
pielāgojas. Sevi ir jāmobilizē un jānoskaņo 
uz attiecīgu darbību, bet vienmēr atcero-
ties, pasaudzēt veselību.

  Ināra MiškinaAivars un Inga Freibergi
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„Iesaisties pats, skatītāj! Tevi gaida gan dejotāji, gan dziedātāji, gan teātra mīļi…”

Gaidām Tevi! Nāc un nenožēlosi!

Krimuldas novada kultūras iestādēs 
ir pagājusi vairāk kā puse pašdarbības 
sezonas. Šajā laikā daudz kas ir noticis, 
daudz kas ir paveikts, par ko novadnieki 
vēl nezina. Lai šo neziņu kliedētu, ar šo 
laikraksta „Krimuldas Novada Vēstis” iz-
devumu iesāksim rubriku „Pašdarbnieki 
rullē!”

Kā pirmie par savu veikumu informēs 
Krimuldas amatierteātra kolektīvs un 
personīgi aktieris Jānis Rubīns. 

Kā Krimuldas amatierteātrim veicās pir-
majā pusgadā?

Mūsu kolektīvs pēc samērā labajiem 
panākumiem dažādos vasaras un rudens 
festivālos (Lielvārde, Dikļi, Brocēni), iz-
vērtēja savas veiksmes/neveiksmes. Ar 

Turaidas muzejrezervātam jauna mājas lapa

prieku dikliešiem rudens pusē aizvedām 
un parādījām "Letiņus", kas tika uzņemti 
ar nedalītu prieku, izbrīnu un labām at-
sauksmēm. Dažs bija tik pārsteigts par 
mūsu režisores piedāvāto lugas interpre-
tāciju, ka ir pieteicies noskatīties to vēl-
reiz. Patīkams pārsteigums bija, ka tikām 
iekļauti kā "saistviela" Latvijas gadadie-
nas svinību pasākumā Krimuldas Tautas 
namā. kur ar prieku izpildījām tos uzde-
vumus, kas bija paredzēti Līvijas Ustupas 
scenārijā. Otro reizi parādījām "Anekdo-
tes", kad publika bija jau "iesilusi" vaka-
ra gaitā. Izrādījās, ka atpūtnieki necerēti 
labi uzņēma šo humora šalti. Vēl gan ir 
šis gabals jānoslīpē, jāprecizē un jāsaliek 
pareizie akcenti uz "i".

Kādas ir Krimuldas amatierteātra ak-
tualitātes šobrīd?

Patreiz esam pusceļā uz..... lai gan tas 
paliek neliels noslēpums, uz pirmizrādi. 
Šī luga ir ģimenes gabals (vairāk gan  do-
māta bērniem!), kas "nāk" necerēti ļoti 
smagi, jo izrādei jābūt gan tehniski, 
gan morāli sagatavotai, ar labu tempu, 
kur nedrīkst atslābināties neviens no uz 
skatuves esošajiem aktieriem jeb spēles 
dalībniekiem. Izrādē iesaistīts viss ko-
lektīvs, taču redzēsim pamatā tikai divas 
trešdaļas no tā. Varu tikai pačukstēt, ka 
kostīmmāksliniece ir Aija no Jūrmalas 
tautas teātra, bet mūzikas autors tepat 
Aivars no mūzikas skolas! Kas tie tādi - 
gan jau redzēsiet, dzirdēsiet! Kad pirmiz-
rāde? Nu vēl jāpaciešas!

Novēlējums novadniekiem!
Visiem novada ļaudīm vēlu kultūras 

pasākumiem bagātu un raženu šo gadu! 
Atrodiet laiku teātra, dejas, dziesmas, 
mūzikas apmeklējumam! It sevišķi, ja 
to visu "pieved" klāt! Gan mūsu Krimul-
das Tautas namā, gan Lēdurgas skaistajā 
Kultūras namā, gan mūsu skolās, baznī-
cās, "Raganas ķēķī" ..... pasākums seko 
pasākumam, bet skatītāju.... ai, ai, ai.... 
reizēm vienāds skaits ar kultūras nesēju 
skaitu tai brīdī!

Iesaisties pats, skatītāj! Tevi gaida gan 
dejotāji, gan dziedātāji, gan teātra mīļi, 
gan muzikanti! Gaidām Tevi! Nāc un ne-
nožēlosi!

Foto no Krimuldas TN arhīva

No 2013.g. 3.janvāra visiem interesentiem internetā pieejama 
Īpaši aizsargājamā kultūras pieminekļa – Turaidas muzejrezer-
vāta jaunā mājas lapa, kuras adrese ir www.turaida-muzejs.lv.

Turaidas muzejrezervāta jaunā mājas lapa no iepriekšējās 
atšķiras ar mūsdienīgāku dizainu un tehnoloģisko risinājumu, 
bagātīgāku informāciju par muzejrezervāta darbību, tā teritori-
jā esošajām ēkām – pieminekļiem, brīvdabas un telpās iekārto-
tajām ekspozīcijām, kā arī mājas lapas apmeklētājiem vieglāk 
lietojamu informācijas izkārtojumu. 

Daudzveidīgā informācija sagatavota 3 valodās – latviešu, 
angļu un krievu, bet pamatinformācija – vēl 8 valodās – vācu, 
igauņu, lietuviešu, somu, franču, itāļu, spāņu un poļu valodā. 
Jaunums ir atsevišķas sadaļas, piemēram, sadaļā – Plāno ap-
meklējumu – pārskatāmā veidā var iegūt pilnīgu informāciju 
par muzeja darba laiku, piedāvājumu dažādām mērķauditori-
jām, biļešu cenām un papildus pakalpojumiem; sadaļā – Krā-
jums - var iepazīties ar muzejrezervāta krājuma kolekcijām un 
apskatīt atsevišķas krājuma priekšmetu fotogrāfijas, kā arī īpa-
šā sadaļā – Diena vēsturē – īsā formā iegūstama informācija 
par notikumiem šajā dienā 800 gadu senā vēstures periodā.

Jaunā Turaidas muzejrezervāta mājas lapa ir veidota, izman-
tojot satura vadības rīka sistēmu, kas atvieglos mājas lapas ad-
ministrēšanu un ļaus vieglāk un līdz ar to arī ātrāk papildināt 
lapu ar jaunu informāciju. Pilnveidojot mājas lapu, saglabātas 
arī visas svarīgākās iepriekšējās mājas lapas sadaļas. Jaunā 
mājas lapa katru dienu tiks regulāri papildināta ar jaunāko in-
formāciju par muzejrezervāta darbību, jaunākajām publikāci-
jām un aktualitātēm. 

Turaidas muzejrezervāta mājas lapas rekonstrukcija tika veik-
ta sadarbībā ar SIA „LIS”.

Anda Skuja
TMR Izglītojošā darba un komunikācijas daļas vadītāja

Tālr. 26572142
E-pasts: san.tmr@apollo.lv

www.turaida-muzejs.lv
Twitter @TURAIDASmuzejs

Pašdarbnieki rullē
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RAGANAS UN SUNĪŠU ciematu 
daudzdzīvokļu māju iedzīvotāji, kuri 
saņemat centralizēto apkuri savos 

dzīvokļos!
Situācija ir izveidojusies kritiska Jūsu nenomaksāto 

komunālo rēķinu dēļ, tai skaitā par siltumu. AS „Latvijas 
Gāze” ir izteikusi pēdējo brīdinājumu SIA ,,Entalpija-2,, 
par dabas gāzes atslēgšanu katlu mājām nenomaksāto rē-
ķinu dēļ par patērēto gāzi. Samaksāt par gāzi būs iespē-
jams tikai tad, ja iedzīvotāji savlaicīgi veiks samaksu par 
saņemto siltumu un pārējiem komunāliem pakalpojumiem. 
Saprotot lielākās iedzīvotāju daļas problēmu nespēju sa-
maksāt uzreiz visu maksājumu summu, iesakām to veikt 
kaut pa daļām.AS „Latvijas Gāze” neinteresē mūsu problē-
mas, kādēļ nevaram samaksāt par saņemto gāzi katlu mā-
jām un tādēļ kādu dienu varam sagaidīt savos dzīvokļos 
pilnīgi aukstus radiatorus, bet līdz ziemas beigām vēl ir 
tālu. Atlikušo laiku līdz pavasarim tad vienīgā iespēja būs 
piesildīt dzīvokļus ar dārgo elektrību.

Gribam atgādināt arī visiem pārējiem Krimuldas pagas-
ta iedzīvotājiem, kuriem nav siltumapgāde, bet ir pārējie 
SIA,,Entalpija-2,, sniegtie komunālie pakalpojumi, Jūsu 
nenomaksāto milzīgo parādu dēļ variet nonākt situācijā, 
kad „Latvenergo” atslēgs elektrību ūdens sūkņu iekārtām. 
Rezultātā paliksim arī bez ūdens apgādes.

Vēlreiz atgādinām, ka iespēja turpmāk netraucēti sa-
ņemt visus iepriekš minētos komunālos pakalpojumus ir 
tikai pašu iedzīvotāju ziņā.

SIA ,,Entalpija-2,,.

Krimuldas novada sporta spēlēs 
futzālā

19. janvārī Lēdurgas sporta hallē notika Krimuldas novada 
sporta spēles FUTZĀLĀ. Sacensībām pieteicās četras koman-
das: RR „Ragana”, Lēdurga”, Inciems, FK „Juniors”.

Čempionu titulu izcīnīja „Inciems”, izšķirošajā cīņā ar 4:1, 
uzvarot RR „Ragana” komandu. Komandā „Inciems” spēlē-
ja: M.Bieziņš, E.Onskulis, J.Molnars, F.Rencis, Elv.Zebuliņš, 
M.Muravskis, A.Muravskis.

II vieta - RR „Ragana”: J.Eisaks, E.Eisaks, D.Harkevičs, 
D.Auziņš, A.Amoliņš.

III vieta - „Lēdurga”: Z.Skrivļa, J.Vītols, B.Šmits, V.Šmits, 
M.Plesiņecs, A.Lapiņš.

Jāuzteic arī FK „Juniors” komanda, kura nospēlēja neizšķirti, 
4:4, ar čempioniem komandu „Inciems”.

IV vieta - FK „Juniors”: R.Anmesiatrs, M.Bērziņš, E.Subačs, 
A.Ābele, D.Bērziņš, M.Saulītis, M.D.Krūmiņš.

Sacensību galvenais tiesnesis,
Novada sporta organizators: Jānis Upītis

Iedzīvotāji Vidzemes reģiona pilsētās 
aizvien aktīvāk izmanto dalītās atkritumu 
vākšanas iespējas, un ZAAO aicina arī 
Krimuldas novada iedzīvotājus iesais-
tīties šajā procesā, piedāvājot vairākas 
iespējas ērtākai šķirošanai – EKO somas 
un EKO kastes. 

EKO soma ir paredzēta lietošanai galve-
nokārt privātmājās, lai iedzīvotājiem atkri-
tumu šķirošana būtu ērtāka un pieejamāka. 
Ikviens var iegādāties EKO somu un aktīvi 
šķirot tajā savus mājsaimniecības atkritu-
mus. Tādā veidā iespējams samazināt ko-
pējo nododamo sadzīves atkritumu apjomu 
un līdz ar to arī izmaksas, tiek ietaupīti arī 
dabas resursi. Krimuldas novada iedzīvo-
tāji somu var tukšot tuvākajā EKO punktā 
(Krimuldas novadā tādi atrodas Krimuldas 
pagastā un Lēdurgas pagastā). 

EKO somā drīkst likt: izlietotu biroja 
papīru, avīzes, žurnālus, vecas grāmatas 
iepakojuma papīru, kartonu, pārtikas dzē-
rienu pakas; izlietotas visa veida un krāsu 
plastmasas pārtikas dzērienu pudeles; poli-
etilēna plēves un plastmasas kannas, kas-
tes, spaiņus, pudeles (apzīmējums HDPE, 
PEHD, PP), sadzīves ķīmijas un kosmēti-

kas plastmasas iepakojumus (apzīmējums 
HDPE; PET; PP); skārda bundžas, konser-
vu kārbas, metāla vākus, korķus u.c. metāla 
izstrādājumus. Materiāliem ir jābūt tīriem, 
bez organisko materiālu (ēdiena atlikumi, 
eļļas u.c.) piejaukumiem. Iepakojuma ma-
teriāli jāsaplacina.

Ērtākai atkritumu šķirošanai, ZAAO 
nodrošina arī EKO kastes. Šādu pakalpo-
jumu uzņēmums sākotnēji ieviesa, lai uz-
ņēmumos un iestādēs nodrošinātu iespē-
ju – šķirot biroja papīru. Kad EKO kaste 
ir piepildīta, par to jāinformē ZAAO, 
kura darbinieki nodrošina kastes iztuk-
šošanu. Šis pakalpojums ir bez maksas 
un pie ejams jebkuram uzņēmumam vai 
iestādei, kā arī daudzdzīvokļu māju ie-
dzīvotājiem. Īpaši aicinām arī iedzīvo-
tājus pašus rosināt savus namu pārvald-
niekus ierīkot EKO kastes kāpņutelpās, 
ņemot vērā, ka pastkastītēs aizvien pie-
aug dažādu izplatīto reklāmas materiālu 
apjoms, un cilvēki nereti tās mēdz atstāt 
turpat kāpņutelpās, piemēram, radiatoros 
vai uz palodzēm. 

EKO kastē drīkst likt: izlietotu biroja 
papīru, avīzes, žurnālus, reklāmas bukle-

tus, skrejlapas vai citus drukātos reklāmas 
un preses izdevumus. 

Iedzīvotāji gan par pakalpojumiem, gan 
aktualitātēm nozarē visērtāk un ātrāk var 
uzzināt www.zaao.lv; e-pasts: zaao@zaao.
lv; tālr. 64281250.  

Lija Ozoliņa,
SIA ZAAO sabiedrisko attiecību speciāliste

Rīgas iela 32, Valmiera, LV-4201
Mob.: 26548855
Fakss:64281251

Krimuldas vidusskolas peldbaseins
GAIDA APMEKLĒTĀJUS!

PELDBASEINA DARBA LAIKS 
BRĪVAJAM APMEKLĒJUMAM:

Pirmdien – slēgts (sanitārā diena)
Otrdien, trešdien, ceturtdien, piektdien – 18.00-22.00

Sestdien, svētdien – 9.00-22.00

Mob.t. 26161322
www.krimuldasskola.lv 

Darbojas trenažieru zāle!

ZAAO aicina izmantot 
EKO somas un EKO kastes atkritumu šķirošanai
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KRIMULDAS NOVADA VĒSTIS
www.krimulda.lv

krimuldasvestis@inbox.lv

Par publikāciju autoru paustajām 
domām, skaitļiem un faktiem 

redakcija neatbild.

Izdevējs: Krimuldas novada dome
Domes priekšsēdētājs: Mārtiņš Ozoliņš, Ragana, tālr. 67976057
Redaktore: Ināra Miškina, Inciems, mob.t. 27744033 (Bite); tālr. 67957850
Maketētāja/datorgrafiķe: Venita Zariņa
Iespiests: SIA “Creative Cat”, Rīgā, Cēsu ielā 20/1, tālr. 67311622
Reģistrācijas apliecība Nr. 1511. Avīze iznāk kopš 1994. gada septembra

PAKALPOJUMI
 Piedāvā pirts pakalpojumus:  slapjā 
pirts, kamīnzāle. Inciemā, Bērzu ielā 3, 
mob.t. 26550173.

Izdevējs: Krimuldas novada dome
Domes priekšsēdētājs: Mārtiņš Ozoliņš, Ragana, tālr. 67976057
Redaktore: Ināra Miškina, Inciems, mob.t. 27744033 (Bite); tālr. 67957850
Maketētāja/datorgrafiķe: Venita Zariņa
Iespiests: SIA „Creative Cat”, Rīgā, Cēsu ielā 20/1, tālr.67311622
Reģistrācijas apliecība Nr. 1511. Avīze iznāk kopš 1994. gada septembra

KRIMULDAS NOVADA VĒSTIS
www.krimulda.lv

krimuldasvestis@inbox.lv

Par publikāciju autoru 
paustajām domām, skaitļiem 

un faktiem 
redakcija neatbild.

Ar vēlējumu mīļu un gaišu, 
Steidzam jubilejā sveikt. 
Lai dzīves dienas nepazītu raižu, 
Lai dvēsele sirdsmierā gavilē!

Sirsnīgi sveicieni februāra 
gaviļniekiem:

Johannai Jakobsonei – 90;
Eduardam Krišjānim – 85;
Ksenijai Stepanovai – 85;
Marijai Bulai – 85;
Ernestam Edolfam – 85;
Gunāram Gaigalam – 85;
Dainai Teriņai – 80;
Silvijai Bulmeistarei – 80;
Martai Briežkalnei – 75;
Haraldam Krūmiņam – 75;
Solveigai Dreimanei – 70;
Rutai Kvestei – 70;
Itai Miezei –  70;
Uldim Gruntem – 70

nozīmīgajās dzīves 
jubilejās!

Brilles brauc pie 
TEVIS!

Jau tuvākajā laikā Inciema bibliotēkā un Kri-
muldas tautas namā viesosies profesionā-
la optometristu komanda, kas būs aprīkota 
ar jaunāko redzes pārbaudes aparatūru, lai 
novērtētu redzes funkcijas un acs vispā-
rējo stāvokli. Aicinām izmantot iespēju un 
pieteikties redzes pārbaudei, ļaujot mums 
parūpēties par Jūsu acīm! 

Viesošanās laikā 
iegādājoties brilles, 

optometrista vizīte Jums 
būs bez maksas!

Savukārt redzes pārbaude, 
nepasūtot brilles, 7 Ls

Uzņēmums “Optika Metropole” tika dibi-
nāts 2003.gadā ar mērķi nodrošināt Lat-
vijas reģionos dzīvojošos iedzīvotājus ar 
kvalitatīvu un profesionālu redzes servisu. 
Esam atvēruši arī e-veikalu kontaktlēcu lie-
totājiem www.manaslecas.lv.

Gaidīsim Jūs  
Inciema bibliotēkā jau 

7. februārī!
Aicinām pieteikties uz optometrista 

vizīti līdz 6. februārim, 
zvanot 65035635! 

Gaidīsim Jūs  
Krimuldas tautas namā 
25. februārī plkst. 9.30!

Aicinām pieteikties uz optometrista 
vizīti līdz 24. februārim, 

zvanot 65035635! 

PRIVĀTSLUDINĀJUMI
 Pārdod ziemas ķiplokus Krimuldas nova-
dā un Siguldā. Mob.t. 26597847.
 Pārdod ziemas kviešu graudus. 
Mob.t. 29470729, Pēteris.
 Pārdod rudzus. Tālr. 67978139.
 Pārdod medu. Mob.t. 26426317.
 Pārdod kartupeļus Vineta, kāpostus, bur-
kānus, sīpolus, bietes, cūku pupas un pupi-
ņas. Tālr. 67703990.
 Pārdod ziemas šķirņu ābolus "Belo-
russkoje Maļinovoje" un "Sinap Orlovs-
kij". Ekoloģiski audzēti, skaisti, garšīgi. 
Mob.t. 28624405.
 Pārdod dažādu šķirņu pārtikas un lopba-
rības kartupeļus. Mob.t.26464349.
 Pārdod mājas vistu olas. Inciemā, Bērzu 
ielā 3, mob.t.26550173. 
 Pārdod mājās audzētu truša gaļu 5 ls/kg. 
Zvanīt pa mob.t. 29174592.
 Pārdod papagaili (vidēja lieluma, cekulai-
nais) Korella ar visu būrīti. Mob.t. 25962239.
 Pārdod apbūves gabalu 0,5 ha Raganas 
centrā. Mob.t. 20209576.
 Pārdod vaislas trušus, mātītes iespējams 
aplecināt. Mob.t. 26559078.

KAS? KUR? KAD?
 Krodziņā “Raganas Ķēķis” koncertēs:
02.02. pl. 21.30 – grupa „Kaimiņi”, 
 mazais sastāvs /V.Tilčiks/;
09.02. pl. 21.30 – grupa „Klaidonis”.
Pauzēs spēlē “Radio –Sigulda” Dj  Aivars.

PRECIZĒJUMS
KNV 2013.g. janvāra I numurā 

1.lappusē publicētā foto Saules halo 
autors ir Matīss Spaile, Tallinas Uni-
versitātes Baltijas filmu un mediju sko-
las 2.kursa students

Krimuldas vidusskolā 
otrdienās un ceturtdienās notiek
ANGĻU VALODAS KURSI 

Pasniedzējs Ainārs Rendors
Plkst.16.00 ar labām priekšzināšanām
Plkst.17.30 ar priekšzināšanām
Plkst.19.00 bez priekšzināšanām. 

Sīkāka informācija pa mob.t. 29555052

LĒDURGAS BAZNĪCĀ
ev. lut. draudzes

Dievkalpojumi
notiek svētdienās plkst. 11.00.

Iesvētes mācība (Bībeles studijas)
katru svētdienu plkst.10.00.

Dievkalpojumi Pēterupes pansionātā:
katra mēneša 1. svētdienā plkst. 14.00

Visiem, kas vēlas kristīties, iesvētīties, laulāties 
vai kristīgi izvadīt mirušo, lūgums zvanīt draudzes 

mācītājam: tālr. 67895097, mob.t. 26536094,
e-pasts: osvaldsm@inbox.lv.

Mācītājs Osvalds Miglons

KRIMULDAS BAZNĪCĀ
Krimuldas katoļu draudzē 

Krimuldas katoļu draudzes 
dievkalpojumi 

notiek Siguldas katoļu baznīcā
notiek svētdienās plkst. 9.00 un 12.00.

Transports uz Siguldu tiks nodrošināts, lūdzam 
pieteikties pa tālr. 29246616, Harijam. 

Mācītājs Ronalds Melkers

Krimuldas ev. lut. draudzē 
Dievkalpojumi 

notiek svētdienās plkst. 12.00.
Mācītājs Austris Juris Rāviņš

KRIMULDAS TAUTAS NAMĀ
Baptistu draudzes

Dievkalpojumi
notiek svētdienās plkst. 11.00.

Pēc Dievkalpojuma sadraudzība pie kafijas tases.
Mācītājs Fridrihs Kaptāns

TURAIDAS BAZNĪCĀ
Svētdienas dievkalpojums 

ar Svēto Vakarēdienu
katru svētdienu plkst. 11.00.
Vakara dievkalpojums 

ar Svēto Vakarēdienu un Bībeles mācību
mēneša otrajā un ceturtajā trešdienā 

plkst. 19.30.
Mācītāja pieņemšana sestdienās no plkst.10.00, 

iepriekš piesakoties pa mob.t. 29194462.
Mīļi gaidīti!

Mācītājs Didzis Seržāns 

KRIMULDAS NOVADA DOMES
 Kultūras, sporta un izglītības pa-

stāvīgās komitejas sēde 5. februārī 
plkst. 15.00;

 Administratīvās kārtības, attīstības un 
pakalpojumu pastāvīgās komitejas sēde 
12. februārī  plkst. 13.00;

 Sociālās palīdzības un veselības aiz-
sardzības pastāvīgās komitejas sēde 
20. februārī plkst. 15.00; 

 Finanšu komitejas sēde 21. februārī 
plkst. 14.00; 

 Novada domes sēde ceturtdien, 
28. februārī plkst. 10.00. 


